
 
BRM.0012.10.2023        

Protokół nr 75/2023 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 19 września 2023 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

aleja Ratuszowa 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 13.15 – 13.25 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Maria Stępniowska   – Przewodnicząca Komisji 

2. Patryk Kaźmierczak  – Członek Komisji 

3. Ewa Kempska  – Członek Komisji 

 

W posiedzeniu Komisji nie uczestniczył  radny Tomasz Marcinkowski. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Dorota Rutkowska –  Skarbnik Miasta Inowrocławia; 

2. Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich. 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji stanowi załącznik nr 1 

do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji, która po 

sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 

3 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr 74/2023 z posiedzenia Komisji. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Informacja o inwestycjach realizowanych ze środków Unii Europejskiej w latach 2020-

2022. 

6. Sprawy bieżące.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 74/2023 z posiedzenia Komisji. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 74/2023 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:    za – 3 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2023. 

Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 35/2023 

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2023. 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2023-2034. 

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za –3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 36/2023 

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2023-2034. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania niektórych składników wynagrodzenia 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Miasto 

Inowrocław. 

Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Uchwała ta została poddana do omówienia przez wszystkie 3 Związki Zawodowe działające na 

terenie Inowrocławia. Wszystkie wyraziły opinię pozytywną. Ponadto informuję, że  Komisja 

Oświaty i Kultury obradowała nad tym projektem uchwały i nie wniosła żadnych uwag ani 

zastrzeżeń. Czy macie państwo jakieś zastrzeżenia, uwagi do projektu uchwały?   
 

Nie było. 
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Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za –3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 37/2023 

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania niektórych składników 

wynagrodzenia nauczycielom zatrudnionym w szkołach, dla których organem prowadzącym 

jest Miasto Inowrocław. 
 

Ad 5. Informacja o inwestycjach realizowanych ze środków Unii Europejskiej w latach 

2020-2022. 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przedstawił informację o inwestycjach realizowanych ze środków Unii Europejskiej w latach 

2020-2022. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Proszę przekazać wyrazy uszanowania dla wszystkich osób, które były zaangażowane w te 

projekty i  z życzeniami, aby następne inwestycje  były zrealizowane w sposób właściwy i bez 

problemów.   
 

Pytania i dyskusja:  
 

Patryk Kaźmierczak  – Członek Komisji: 

Czy  mamy wykaz inwestycji, które nie mogą być realizowane przez te środki blokowane przez 

KPO? 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Praktycznie wszystko o co wnosimy. Pisaliśmy o 100 milionów na drogi, gdybyśmy to mieli to 

na pewno zaczęlibyśmy ulicę Magazynową. Mamy również projekt na łącznik ul. Jacewska-

Toruńska. Jeszcze mamy osiedlowe ulice, których przybywa.     
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Jakie są problemy na tych ulicach, to wiemy. Prośby do nas ten są kierowane o interwencje.  

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

Nie było. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

/-/ Maria Stępniowska 
Protokółowała:  

/-/ Agnieszka Bardzińska 


